
Referat af BOP møde tirsdag den 10. april 2018 
 

Formålet med BOP mødet den 10. april var at have mere tid til at diskutere 

især to områder: 

 

Klippekortsordningen og de nye Sekoia skærme. 

 

Sekoia skærmene kan i første omgang kun benyttes af personalet, og næste 

trin er, at beboerne og de pårørende også kan benytte skærmene. Hvornår det 

kan ske, er der på nuværende ikke nogen tidshorisont for. Der har løbende 

været introduktionstilbud til pårørende og beboere. 

 

Klippekortsordningen har vi måttet konstatere ikke fungerer tilfredsstillende. 

Dels er der mange, der endnu ikke ved, at den eksisterer, og dels har der ikke 

været ressourcer til at kunne bruge den optimalt. 

 

Det ønsker vi i BOP at råde bod på og sammen med centerleder Ole Andersen 

indbyder vi alle beboere og pårørende til orienteringsmøde om 

klippekortsordningen onsdag den 2. maj kl. 19.00 i Daghjemmets lokale. 

 

Ud over disse to punkter orienterede Bente Baeré om et forestående møde 

med SSU (social -og sundhedsudvalget), hvor bl.a. kommunens 

tilfredshedsundersøgelse på Enggården er et punkt. 

 

Endvidere vil BOP medlemmerne afholde et lille internt møde, hvor bl.a. BOPs 

rolle i forhold til Enggården vil være et punkt. 

 

Næste møde i BOP er onsdag den 23. maj. 

 

Mvh 

Bente Baeré 

 


